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OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO 
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA:003-06/17-01/5 
URBORJ:251-197-17-3 
U Zagrebu, 7.7.2017. 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa 2.  sjednice Školskog odbora Osnovne škole Voltino održane  7.7.2017. godine s početkom u 12,00 
sati. 
Prisutni članovi ŠO: Snježana Crneković, Maja Sučević, Morana Strahija, Matea Orešković, Željka 
Križanec, Ivan Lazić, Duško Godić 
Ostali prisutni: Jasna Horvat, ravnateljica škole,  Lidija Senegačnik,  tajnica škole i knjižničarka Ksenija 
Stojanovski 
 
Ad 1./ Verifikacija zapisnika sa 1. sjednice Školskog odbora 
 
Nakon što je pročitan   zapisnik sa 1. sjednice Školskog odbora koji je dostavljen uz poziv članovima, 
jednoglasno je donesen sljedeći 
Zaključak: 
 

1. Zapisnik sa 1. sjednice  jednoglasno se prihvaća  
 
Ad 2./ Izvješće predsjedavatelja sjednice  o imenovanim članovima Školskog odbora i verificiranje 
mandata imenovanih članova Školskog odbora 
 
Predsjednica Snježana C. pročitala je Zaključak gradonačelnika Grada Zagreba o imenovanju članova 
ŠO KLASA:602-01/17-01/471 URBROJ.251-03-02-17-2 od 29.3.2017. godine. Nakon iznesenog 
jednoglasno je donesen  sljedeći  
Zaključak:  
 
1.Verificira  se mandat članovima ŠO imenovanim ispred osnivača i to: 

-Željka Križanec 
-Duško Godić 
-Ivica Lazić 

2. Mandat članova Školskog odbora je (4) četiri godine i teče od dana konstituiranja Školskog odbora 
 
Ad.3/  Donošenje odluke o povlačenju Prijedloga odluke o izmjenama Statuta donesene 3.3.2017 
 
Nakon objašnjenja koje je dala tajnica škole jednoglasno je  donesena slijedeća 
Odluka 
 

1. Povlači se Prijedlog Odluke o izmjenama Statuta Osnovne škole Voltino   KLASA:012-01/17-
01/01 URBROJ:251-197-17-1  utvrđen na sjednici Školskog odbora održanoj dana 3.3.2017. 
godine. 

 
Ad.4/  Prijedlog Odluke o izmjenama Statuta OŠ Voltino  
 
Nakon objašnjenja koje je dala tajnica škole vezano uz prijedlog izmjena navedenih u Odluci o 
Izmjenama statuta koji je i  dostavljen članovima ŠO, jednoglasno je  donesena slijedeća 
Odluka: 
 

1. Prihvaća se prijedlog Odluke o izmjenama Statuta. 
2. Prijedlog odluke o izmjenama statuta dostavlja se na suglasnost Gradskoj skupštini Grada 

Zagreba putem Gradskog ureda za obrazovanje, kulturu i sport. 
 
Ad.5/  Prijedlog Pravilnika o radu školske knjižnice  
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Objašnjenje prijedloga Pravilnika o radu školske knjižnice koji je dostavljen uz poziv članovima ŠO  
dala je školska knjižničarka . Nakon iznesenog jednoglasno je donesena sljedeća 
Odluka:  
 
1. Donosi se Pravilnik o radu školske knjižnice. 
2. Pravilnik će se objaviti na oglasnoj ploči škole. 
 
Ad.6/ Prijedlog odluke o imenovanju Povjerenstva za reviziju knjižnog fonda školske knjižnice 
 
Nakon što je ravnateljica predložila članove  Povjerenstva za reviziju knjižnog fonda školske knjižnice  
jednoglasno je donesena sljedeća 
Odluka:  
 

1. Za provedbu  revizije imenuje se Povjerenstvo u sastavu: Ksenija Stojanovski, Ana Mešnjak, 
Dan Stipković, Gordana G. Dekanić i Vlatka Hrkać. 

 
Ad.7/   Zakup školskog prostora 
 
Pod kojim uvjetima  i o kojim se  zakupoprimcima radi  objasnila je tajnica Škole, te nakon iznesenog  
jednoglasno je donesena  sljedeća 
Odluka: 
 
1. Daje  se suglasnost za zakup prostora 
a) dvorane za zakupoprimca OK Dinamo u dogovorenim terminima uz cijenu zakupa od 76,00 kuna/60 
minuta 
b) učionica za zakupoprimca  Plesni studio „Step by step“  - 60 kuna/45 minuta odnosno 80 kn/60 min. 
2. Sa zainteresiranima škola  sklapa  ugovor o zakupu  uz prethodnu suglasnost Gradskog ureda za 
obrazovanje, kulturu i sport . 
 
Ad.8/  Prijedlog polugodišnjeg obračuna 
 
Ravnateljica škole ukratko je upoznala članove ŠO sa polugodišnjim financijskim izvješćem o stanju 
prihoda, rashoda, primitaka i izdataka , te je jednoglasno  donesena  sljedeća 
Odluka: 
 

1. Usvaja  se polugodišnje  financijsko izvješće za razdoblje od 1.-6. mjeseca 2017. godine 
 
Ad.9/  Razmatranje zahtjeva roditelja 1.c razreda 
 
Objašnjenje   događaja dala je ravnateljica škole i nakon rasprave jednoglasno je donesen  sljedeći 
Zaključak 
 

1. Zahtjev roditelja  1.c  razreda smatra se riješen. 
 
Sjednica završena u 14,00 sati. 
 
ZAPISNIČAR;                                PREDSJEDNICA  ŠKOLSKOG ODBORA: 
Morana Strahija                   Snježana Crneković 
 
 


